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شماره

صفحه

روزنامه

افزایش بارداری در گروه های سنی 
بیشتر از ۳۵ سال در کشور

به  پاسخ  در  شهرسازی  و  راه  وزیر 
دستگاهی  هر  گفت:  ایلنا  سؤال 
است  مذاکره  در  چینی ها  با  که 
مالی  تأمین  درباره  مذاکرات  این 
پروژه های مسکن است و از ظرفیت 
تأمین  برای  چینی  سرمایه گذاران 

مالی پروژه ها استفاده می کنیم.
ایلنا،  اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
مهرداد بذرپاش در جمع خبرنگاران 
نحوه  درباره  ایلنا  به سؤال  پاسخ  در 
همکاری با چینی ها در بخش مسکن  
و ورود چینی ها از اردیبهشت ماه به 
داشت:  اظهار  ایران  مسکن  ساخت 
در  چینی ها  با  که  دستگاهی  هر 
درباره  مذاکرات  این  است  مذاکره 
تأمین مالی پروژه های مسکن است 
چینی  سرمایه گذاران  ظرفیت  از  و 
استفاده  پروژه ها  مالی  تأمین  برای 

می کنیم.
از  استفاده  بحث  داد:  ادامه  وی 
چین  کشور  جدید  تکنولوژی های 
در بخش ساختمان هم در مذاکرات 
از  بتوانیم  باید  و  است  مطرح 
برای  دنیا  جدید  تکنولوژی های 
و  ساز  و  ساخت  سرعت  افزایش 
استفاده  ساختمان ها  کیفیت  ارتقای 
تاکید  شهرسازی  و  راه  کنیم.وزیر 
کرد: البته معطل چینی ها نمانده ایم و 
همانطور که می بینید ساخت و ساز 
حال  در  و  است  جریان  در  مسکن 
ملی  نهضت  پروژه  در  تنها  حاضر 
مسکن ۲ میلیون و ۴۰۰ هزار واحد 
جمله  از  ساخت  مختلف  مراحل  در 
مراحل ساخت  تا سایر  تأمین زمین 

قرار دارد. 
ورود  از  البته  داد:  ادامه  بذرپاش 
استقبال  مالی  تأمین  در  چینی ها 
چینی ها  به  ما  پیشنهاد  و  می کنیم 
برخی  در  البته  است  سرمایه گذاری 
تکنولوژی  انتقال  چینی ها  موارد  از 
اما  داشتند  بالا  سرعت  با  خاص 
است  مالی  تأمین  بالا  اول  اولویت 
چراکه شرکت های داخلی توان بالا 
برای ساخت وجود دارد و این حوزه 

با هیچ مشکلی مواجه نیستیم.
همچنین  شهرسازی  و  راه  وزیر 
درباره کنترل قیمت در بازار مسکن 
اظهار داشت: قیمت مسکن یکی از 
دولت  اما  است  دولت  دغدغه های 
مسکن  قیمت  در  مستقیم  مداخله 
ندارد، ما منتظر این هستیم که قانون 
ساماندهی بازار مسکن و اجاره ابلاغ 
شود و این موضوع هنوز در شورای 
مصلحت  تشخیص  مجمع  نگهبان، 
و  است  بررسی  حال  در  مجلس  و 
این  آینده  سال  در  که  امیدواریم 

قانون ابلاغ شود. 
ما  دست  قانون  این  داد:  ادامه  وی 
را برای بسیاری از اقدامات به ویژه 
متناسب  اجاره  سنواتی  سقف  تعیین 
قانونی  الان  می گذارد.  باز  تورم  با 
سقف  آن  به  توجه  با  که  نداریم 
اجاره تعیین شود و یکی از بندهای 
مهم این قانون تعیین سقف اجاره بها 
شرایط  یا  کشور  مختلف  نقاط  در 
تورمی است که این ابزار می تواند از 
افزایش سرسام آور قیمت های اجاره 

جلوگیری کند. 

وزیر راه و شهرسازی:

از ورود چینی ها به بخش مسکن 
استقبال می کنیم

جمعیت،  جوانی  مرکز  رئیس 
وزارت  مدارس  و  خانواده  سلامت 
 ۶۰ تکالیف  به  اشاره  با  بهداشت 
کل  در  بهداشت  وزارت  درصدی 
از  جمعیت،  جوانی  قانون  ماده   ۷۳
در  فرزند  تولد  و  بارداری  افزایش 
گروه های سنی بیشتر از ۳۵ سال در 

کشور خبر داد.
صابر  وبدا،  از  ایرنا  گزارش  به 
جباری فاروجی با بیان اینکه الگوی 
باروری در کشور تغییر یافته و رو 
به افزایش است، اظهار داشت: تولد 
و  تا سوم، ۲.۵ درصد  فرزندان دوم 
فرزندان سوم تا چهارم و بیشتر، ۱۵ 
از  نشان  این  که  داشته  رشد  درصد 

اهمیت قانون جوانی جمعیت است.
جمعیت،  جوانی  مرکز  رئیس 
وزارت  مدارس  و  خانواده  سلامت 

شاخص های  ارتقای  بهداشت 
اصلی  عامل  را  رفاهی  و  اقتصادی 
ندانست و  باروری  الگوی  تغییر  در 
جوانی  قانون  در  خوشبختانه  گفت: 
فرزندآوری  موانع  رفع  به  جمعیت 
توجه شده و یکی از آن موانع، بعد 
زمینه،  این  در  که  است  اقتصادی 
زمین  ارائه  خودرو،  خرید  امتیاز 
مسکونی و سهام فرزندآوری در نظر 

گرفته شده است.

واکنش معاون کنسولی وزارت امور خارجه به موضوع بازگشت معین به ایران

گفت:  خارجه  امور  وزارت  ایرانیان  امور  و  مجلس  کنسولی،  معاون 
ایران  به  می توانند  دارند  را  اسلامی  تابعیت جمهوری  همه کسانی که 
به علاوه اگر کسی فکر کرده که مشکلی دارد و نگران  سفر کنند. 
است، می تواند از طریق سامانه پرسمان تردد سؤال کرده و ما صریح و 
صداقتا به آن پاسخ می دهیم که آیا می تواند سفر کند یا اگر لازم است 
و مشکلی داشته باشد مشکل را حل کند. این موضوع قابل تعمیم به همه 
افراد از جمله افراد شناخته شده در حوزه های هنر و فرهنگ و حوزه های 
تلاش  خود  زمینه های  در  که  است  نیز  کشور  از  خارج  در   دیگر 

می کنند.
امور  وزارت  ایرانیان  امور  و  مجلس  کنسولی،  معاون  بیکدلی  علیرضا 
در  این سؤال که  به  پاسخ  در  ایلنا،  با خبرنگار  خارجه در گفت وگو 
روزهای اخیر بحثی مبنی بر حضور یکی از خوانندگان لس آنجلسی به 
نام نصرالله معین برای بازگشت به تهران مطرح شده بود، آیا وزارت 
امور خارجه در این زمینه اقداماتی انجام داده است، گفت: به طور کلی 
همه کسانی که تابعیت جمهوری اسلامی را دارند، می توانند به ایران 

سفر کنند.
است،  نگران  و  دارد  مشکلی  که  می کند  فکر  کسی  اگر  علاوه  به 
با  از طریق سامانه پرسمان تردد سؤال کرده و ما صریحاً و  می تواند 
صداقت به آن پاسخ می دهیم که آیا می تواند سفر کند یا اگر لازم است 
و مشکلی داشته باشد، مشکل را حل کند. این موضوع مطرح شده نیز 
قابل تعمیم به همه افراد از جمله افراد شناخته شده در حوزه های هنر و 
فرهنگ و حوزه های دیگر در خارج از کشور است که در زمینه های 
مختلف تلاش می کنند. سیاست کلی ما هم این است که شرایط را برای 
تردد اتباع ایرانی خارج از کشور تا حدی که می توانیم آسان و ارزان 
ایرانیان وزارت امورخارجه در عمل  کنیم و این را بخش کنسولی و 

اجرا و دنبال می کند.
برخی این باور غلط را برای خودشان ساخته اند که از لحاظ سیاسی 

مشکل دارند
بیکدلی در پاسخ به این سؤال درباره ایرانیان که از نظر سیاسی مشکل 
دارند و احساس می کنند که احتمال بروز مشکل وجود دارد آیا وزارت 
داده  انجام  اقداماتی  این حوزه  امنیتی و سیاسی در  نهادهای  با  خارجه 
فکر  این گونه  که  آن هایی  از  بسیاری  می کنیم  فکر  ما  گفت:  است، 

می کنند، خودشان چنین باوری را برای خودشان ساخته اند که از لحاظ 
مسائل  به خاطر  را  هیچ کس  ما  در صورتی که  دارند.  مشکل  سیاسی 
این گونه از سفر به ایران یا خروج از کشور منع نمی کنیم. کسانی که 
ما  از  می توانند  که  هستند  معدودی  افراد  باشند  داشته  قضایی  پرونده 
بپرسند و ما به آنها اعلام می کنیم. من چهار دوره در خارج از کشور 
مأموریت بودم و با این گونه افراد ارتباط داشتم؛ در مورد بسیاری از این 
افراد به ما ثابت شده که خودشان تصور می کنند که مشکل دارند اما 

در واقع هیچ مشکلی ندارند.
ایران  به  سفر  برای  هم  مشکلی  ندارد،  قضایی  پرونده  که  کسی   

نخواهد داشت 
بیکدلی در مورد برخی خبرنگاران حاضر در رسانه های خارج از کشور 
هم گفت: به طور کلی اگر کسی پرونده قضایی در کشور نداشته باشد، 
مشکلی هم ندارد. بنابراین ما بنا داریم که این را صراحتاً و آشکارا به 
افراد اعلام کنیم. اگر کسی در هر کسوت، لباس و یا شغلی ادعا می کند 
که دچار مشکل شده است، به این معنی است که باید پرونده ای نزد 
محاکم کشور ما داشته باشد. مشکل هم به این معنی است که گمان 
می کند که اگر وارد شود شاید نتواند خارج شود. ما این موضوع را حل 
کردیم و به کسانی که چنین فرضی دارند که دچار مشکل شدند، پاسخ 
ما  نمایندگی  به روسای  یا  تردد  پرسمان  به  می کنیم  توصیه  می دهیم. 
مراجعه کنند و آنها شفاف برای آنان بیان خواهند کرد که آیا مشکلی 
دارند یا این این یک توهمی است که خودشان دارند که در صورت 

سفر به ایران مشکل خواهند داشت.

بیشترین  اوکراین  و  ایران، عراق  اتباع روسیه،  به ترتیب  فوریه  ماه  طی 
خرید مسکن را از ترکیه انجام دادند.

ترکیه  آمار  سازمان  داده های  براساس  آناتولی؛  از  ایلنا  گزارش  به 
اتباع خارجی در کل میزان فروخته  به  )TÜİK(، سهم فروش مسکن 

شده در ماه فوریه ۲ درصد ثبت شد.
در  باب   ۶9۱ با  خارجی  اتباع  به  شده  فروخته  خانه های  تعداد  بیشترین 
به خود  را  دوم  رتبه  خانه  باب   ۶۵9 با  آنتالیا  استان  شد.  ثبت  استانبول 

اختصاص داد. استان مرسین نیز با ۱۵۱ باب خانه در رده سوم قرار گرفت.
با  فوریه   - ژانویه  ترکیه طی  اتباع خارجی در  به  فروش مسکن  میزان 

۴8 درصد نزول در مقایسه با دوره مشابه سال قبل به ۳9۰۷ باب رسید.
بیشترین  اوکراین  و  ایران، عراق  اتباع روسیه،  به ترتیب  فوریه  ماه  طی 
خرید مسکن را از ترکیه انجام دادند. روس ها ۳9۵ باب خانه، ایرانی ها 
۲۰۰ باب خانه، عراقی ها ۱۱۲ باب خانه و اوکراینی ها نیز ۱۰۵ باب خانه 

خریدند.

با  گفت وگو  در  خانواده  و  زنان  امور  در  ایران  رئیس جمهور  معاون 
نشریه آمریکایی نیوزویک گفت که امکان دارد روزی رئیس جمهور 

زن در ایران داشته باشیم.
ایران در  اسلامی  معاون رئیس جمهور  انسیه خزعلی،  ایلنا،  به گزارش 
نشست  و هشتمین  در شصت  برای شرکت  خانواده که  و  زنان  امور 
در  است،  کرده  سفر  نیویورک  به  ملل  سازمان  زن  مقام  کمیسیون 
گفتگو با نشریه آمریکایی نیوزویک گفت: ایران تلاش می کند حقوق 
زنان را تا جایی که امکانات در اختیار دارد در ایران و کشورهای دیگر 
مورد حمایت قرار دهد. به همین دلیل ایران باید در کمیسیون مقام زن 

سازمان ملل باشد و اسرائیل که قتل عام کننده زنان است نباید باشد.
او در بخش دیگری از این مصاحبه تصریح کرد: »ایران معترض است 
که چرا سال گذشته با یک جنجال و هیاهوی رسانه ای و بدون هیچ 
استنادی عضویت ایران را از کمیسیون مقام زن سازمان ملل لغو کردند 
و امسال، صهیونیست ها با کشتاری که  در حال انجام آن هستند و بیش 
با توجه به وضعیت  از ۲۲ هزار زن و کودک کشته شدند، همچنین 
رقت باری که زنان باردار غزه دارند و در شرایط بسیار نامناسب بدون 
دارو و غذا به سر می برند، چطور هست که سازمان ملل با استانداردهای 

دوگانه عمل می کند؟«
خزعلی تاکید کرد: »سال گذشته به علت فوت ناگهانی یک زن جوان 
شایعات و دروغ های زیادی جعل و منتشر شد، در حالی که امسال این 
تعداد از کشته های زن در پیش چشم جهانیان نادیده انگاشته می شود.«

ایران در حد توان و امکاناتش از حقوق زنان ایران و جهان حمایت 
می کند

درخواست  زن  مقام  کمیسیون  سخنرانی  روز گذشته ضمن  خبرنگار: 
اخراج اسرائیل از این کمیسیون را مطرح کردید؛ این درخواست شما 
همزمان با فشارهای فزاینده دیگر کشورها بر روی اسرائیل به خاطر 
وضعیت حقوق بشر در غزه شده است. سؤال این هست که اگر حضور 
اخراج  برای  توجیهی  چه  دارد،  توجیه  زن  مقام  کمیسیون  در  ایران 
این  از  باید  اسرائیل  چرا  باشیم  داشته  باید  کمیسیون  این  از  اسرائیل 

از کشورهای  این دستاویزی برای برخی  کمیسیون اخراج شود؟ آیا 
غربی نخواهد بود که در حال حاضر انتقادهایی به ایران وارد می کنند؟
از  و  زنان  حقوق  مظلومان،  از  ایران  علت،  همین  به  دقیقاً  خزعلی: 
دفاع  هستند  محروم  از حقوق شان  شرایطی  در  که  از کسانی  بسیاری 
مهاجرین  از  ایران  مثال شما می بینید که  به طور  پشتیبانی می کند.  و 
افغانستانی حمایت می کند و به طور خاص به زنان مهاجران افغانستانی 
آنها  ندارند  تحصیل  ادامه  امکان  که  خانم هایی  می کند،  سرویس دهی 
را تحت پوشش قرار می دهد و در دانشگاه های ایران در حال تحصیل 
در  امکانات  که  جایی  تا  را  زنان  حقوق  می کند  تلاش  ایران  هستند. 
به  قرار دهد.  ایران و کشورهای دیگر مورد حمایت  دارد در  اختیار 
زنان است  قتل عام کننده  اسرائیل که  باشد و  باید  ایران  دلیل  همین 

نباید باشد.
به عنوان نمونه دانشگاه علوم پزشکی ایران در بین هزار دانشگاه بهترین 
سرویس دهی را به زنان و کودکان دارد و رتبه اول را در ارائه خدمات 

به پناهندگان داراست.
به همین دلیل ایران معترض است که چرا سال گذشته با یک جنجال 
و هیاهوی رسانه ای و بدون هیچ استنادی عضویت ایران را لغو کردند 
و امسال با کشتاری که اسرائیل در حال انجام آن است و بیش از ۲۲ 
هزار زن و کودک کشته شدند، همچنین با توجه به وضعیت رقت باری 
که زنان باردار غزه دارند و در شرایط بسیار نامناسب بدون دارو و غذا 
استانداردهای دوگانه  با  به سر می برند؛ چطور هست که سازمان ملل 

عمل می کند؟
سال گذشته به خاطر فوت ناگهانی یک زن جوان شایعات و دروغ های 
زیادی جعل و منتشر شد، در حالی که امسال این تعداد از کشته های 

زن در پیش چشم جهانیان نادیده انگاشته می شود.««
درباره امکان رئیس جمهور شدن یک زن در ایران

خبرنگار: آیا شما تصور می کنید که روزی رئیس جمهور زن در ایران 
داشته باشیم؟

خزعلی: امکان دارد.

پاسخ خزعلی به سؤال نشریه آمریکایی درباره امکان رئیس جمهور شدن زنان در ایران

از  میدانی  بصورت  فارس  استاندار 
پروژه در حال اجرای زیرگذر گویم 
محورهای  اصلی ترین  از  یکی  که 
دسترسی به آزادراه شیراز به اصفهان 

هست، بازدید کرد.
ایمانیه  محمدهادی  ایلنا،  گزارش  به 
بصورت میدانی و سرزده از طرح در 
محور  و  گویم  زیرگذر  ساخت  حال 
ورودی آزادراه شیراز -اصفهان بازدید 

کرد.
بازدید،  این  فارس در حاشیه  استاندار 
اظهار داشت: در آستانه نوروز ۱۴۰۳ 
جهت تسهیل در رفت و آمد مسافران 
وضعیت  میدانی  بصورت  نوروزی 
و  گویم  احداث  حال  در  زیرگذر 
اصفهان  به  شیراز  آزادراه  ورودی 
بررسی شد؛ در محدوده گویم ترافیک 
مانع  روز  ساعات  برخی  در  سنگین 

رفت و آمد آسان است.
وی عبور خودروهای سنگین را یکی 

ترافیک  ایجاد  دلایل  اصلی ترین  از 
افزود:  این محدوده عنوان کرد و  در 
علی رغم ممنوع بودن عبور این وسایل 
با  رانندگان  از  برخی  متاسفانه  ازادراه 
بی توجهی به قانون از این مسیر عبور 
انجام شده  می کنند که طی هماهنگی 
شد  مقرر  استان  انتظامی  فرمانده  با 
زمینه  این  در  بیشتری  نظارت های 
انجام شود و از رفت و آمد این وسایل 

در این مسیر جلوگیری به عمل آید.
خود،  سخنان  دیگر  بخش  در  ایمانیه 
جنوبی  ضلع  کرد  امیدواری  ابراز 
آینده  روزهای  طی  گویم،  زیرگذر 
خاطرنشان  و  رود  ترافیک  بار  زیر 
این پروژه و قطعه  با تکمیل  ساخت: 
سنگین  خودروهای  آزادراه  هفت 
اصفهان  شیراز  ازادراه  می توانند 
استفاده کنند.وی در پایان از آمادگی 
دستگاه های خدمات رسان در پذیرایی 

از مهمانان نوروزی خبر داد.

استاندار فارس:

ضلع جنوبی زیرگذر گویم 
زیر بار ترافیک می رود

خودروهای سنگین اصلی ترین دلیل ایجاد ترافیک در این محور

انجمن آثار و مفاخر  پنجمین نشست 
ریاست  به  فارس  استان  فرهنگی 
آیت الله  حضور  با  و  فارس  استاندار 
در  ولی فقیه  نماینده  دژکام  لطف الله 
استان و امام جمعه شیراز و سایر اعضا 

در شیراز برگزار شد.
از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  فرهنگ  کل  اداره  عمومی  روابط 
فارس  استاندار  فارس  اسلامی  ارشاد 
شناسایی  به  اشاره  با  نشست  این  در 
استان  مفاخر  و  برجسته  چهره های 
چهره هایی  کنار  در  گفت:  فارس 
شیرازی،  حافظ  و  سعدی  همچون 
شناسایی  نیز  استان  معاصر  چهره های 
شأن  در  و  مناسب  پاسداشت های  و 
مفاخر  انجمن  کار  دستور  در  ایشان 

فارس قرار بگیرد.
در  اینکه  بیان  با  ایمانیه 
و  فرهنگی  رویدادهای  برگزاری 
برنامه ریزی  به  ملی،  بزرگداشت های 
نیازمندیم،  منسجم  و  جانبه  همه 
برگزاری بزرگداشت مفاخر استان در 
طول سال را پیشنهاد داد و خاطرنشان 
سال  طول  در  باید  اینکه  کرد: ضمن 
باشیم  رویدادها  این  برگزاری  شاهد 
گروه های  برگزاری،  حاشیه  در  باید 
اثرگذاری  برای  و  مشخص  را  هدف 

اقدامات ویژه، در دستور کار  برآنان 
قرار گیرد و پس از برگزاری هرکدام 
آن ها  تأثیرپذیری  و  اثربخشی  میزان 

مورد ارزیابی قرار گیرد.
وی افزود: این رویدادها باید پیوست 
باشد  داشته  اطلاع رسانی  نامه  آیین  و 
آن  دستاوردهای  شفاف  بصورت  و 
مردم  عموم  اطلاع  به  و  مشخص  نیز 
در  دولت  عالی  نماینده  شود.  رسانده 
هم  استان  شهرستان های  از  فارس، 
این  در  را  خود  پیشنهادات  خواست 
زمینه ارائه و مفاخر مربوط به شهر و 
شهرستان خود را معرفی نمایند تا در 
جلسه استانی مطرح و در خصوص آن 

تصمیم گیری صورت پذیرد.
اقدام علاوه بر  وی تصریح کرد: این 
اینکه در ارتقا احساس هویت ملی و 
مذهبی جوانان شهرستان ها مؤثر است، 
را  شهرستان  هر  به  مربوط  مفاخر 

معرفی و الگوسازی خواهد کرد.

به ریاست استاندار فارس؛

 پنجمین نشست انجمن آثار و مفاخر فرهنگی 
فارس برگزار شد

معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز از تسویه ۷۰ هزار 
میلیارد ریال دیون شهرداری شیراز از اسفند ۱۴۰۱ تا اسفند 

۱۴۰۲ خبرداد .
اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش   به 
بر  کرد:  عنوان  اسماعیلی  حمیدرضا  شیراز  شهرداری 
اساس مصوبه شورای اسلامی شهر شیراز مقرر شد املاک 
اوراق  انتشار  و  فروش  از  حاصل  تمام  نیمه  پروژه های 
املاک  زمین،  شهرداری،  مشارکتی  پروژه های  مشارکت، 

مسکونی یا تجاری با عنوان تعیین تکلیف بدهی های سنواتی 
اعم از اصل، فرع و تسهیلات مأخوذه از بانک شهر، اوراق 

مشارکت را تسویه نماید.
تسویه  مستمر  روند  اینکه  بیان  با  شهری  مدیریت  مقام  این 
حساب با پیمانکاران یک حسن است، ادامه داد: وقتی دیون 
موجب  امر  این  می کنیم  تسویه  سال  پایان  تا  را  پیمانکار 
انگیزه پیمانکار شده و با انرژی بیشتری در سال آینده نسبت 
به تکمیل پروژه ها اقدام می کند و یکی از دلایلی که درصد 

و  تکمیل  حال  در  شیراز  شهرداری  پروژه های  از  زیادی 
بهره برداری است، همین مهم است.

شهرداری  بدهی های  تسویه  اینکه  به  اشاره  با  همچنین  وی 
تسهیلات  دریافت  و  شهر  بانک  با  مذاکره  طریق  از  شیراز 
رقم  بررسی ها  براساس  کرد:  خاطرنشان  گرفت،  صورت 
بدهی شهرداری شیراز به بانک شهر را نزدیک به ۹۰ هزار 
میلیارد ریال تخمین زد که از این مبلغ ۷۰ هزار میلیارد ریال 
آن از طریق تهاتر پروژه های اوراق مشارکت و پروژه های 
مشارکتی شهرداری، زمین، املاک مسکونی یا تجاری تسویه 

کند، نموده است.
اسماعیلی با بیان به اینکه امسال شورای اسلامی شهر شیراز ما 
را مکلف به تأمین ۲۳ هزار و ۵۰۰ میلیارد تومان منابع مالی 
برای اجرای پروژه های شهری کرده است، گفت: اغلب این 
پروژه ها در قالب ۲۳۴۵ پروژه و ریز پروژه در تمام مناطق 

یازده گانه شهرداری شیراز تعریف شده است.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز در پایان گفت: ضمن 
تشکر از اعضای ششمین دوره شورای اسلامی شهر شیراز، با 
داشته اند،  شیراز  شهرداری  مجموعه  در  همکارانم  که  همتی 

است.  شیراز  شهر  در  عمرانی  پروژه های  رونق  سال  امسال 
امروز ما در اقصی نقاط شهر شیراز پروژه های بسیار خوب 
تقاطعات چند  بسیار بزرگ و همچنین  بزرگراه های  در حد 
سطحی و پروژه های سرمایه گذاری و گردشگری در حال اجرا 
داریم که این نشان از همت والای مجموعه شهرداریست که 
بتواند با تلاش و پشتکار بیشتر خدمتی صادقانه به شهروندان 

گرامی شهر شیراز داشته باشد.

معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز خبر داد؛


